



**CONFIDENTIAL**

## TURN-OUT REQUEST FORM

**Member's Name:** \_\_\_\_\_ **Membership No:** \_\_\_\_\_

**Horse Name:** \_\_\_\_\_ **Horse No:** \_\_\_\_\_

**Date of Turn-Out:** \_\_\_\_\_ **Time of Turn-Out:** \_\_\_\_\_

### Points to Note:

The Club can provide horse turn-out for the livery holder/owner subject to his/her compliance with the following conditions:

1. An ad-hoc booking for horse turn-out can be made through the admin office for a maximum of 7 days in advance. Turn-out can also be provided without prior booking depending on the availability of turn-out paddocks.
2. Cancellation of booking must be made via the admin office 24 hours prior to the turn-out, otherwise normal charge for horse turn-out will apply.
3. Horse turn-out is available from 2:30pm – 5:30pm on Tuesday to Friday, excluding rest days.
4. Fees are listed on the BREC Services and Fees and posted on notice boards and available from the Administration Offices. Members' accounts will be debited with the charge for each turn-out.
5. Assistance and supervision by staff on the turn-out can be provided on request, an extra charge will apply, see BREC Services and Fees for further information. Members' accounts will be debited with the charge for each turn-out.
6. The Club and its employees shall not be held liable for any loss, damage, injury, sickness or death to any horse, howsoever occasioned during the turn-out, whether by the negligence of the Club, its employees or otherwise, nor shall any act or omission of the Club or its employees render anyone of them liable in any proceedings for damages or otherwise arising out of or in consequence of such an act or omission.
7. The livery holder shall and does hereby indemnify the Club, and each of its employees from and against all costs, charges, claims by any person, firm or company whatsoever arising out of, in consequence of or in connection with the turn-out services provided by the Club.
8. The Club may amend these conditions for horse turn-out by notice from time to time and such amendments shall form part of these conditions.
9. All horses must be walked to turn out paddocks wearing correctly fitted bridles.

I \_\_\_\_\_ (Member's Name) hereby agree to the above turn-out conditions.

\_\_\_\_\_  
**Signature**

\_\_\_\_\_  
**Date**

Prior to providing the personal data sought on this form, please read our Notice relating to the Personal Data (Privacy) Ordinance which restricts our use of this data. The Notice can be found at the submission counter and / or on [http://www.hkjc.com/english/corporate/corp\\_privacy.asp](http://www.hkjc.com/english/corporate/corp_privacy.asp)



機密文件

## 放草預約申請表格

會員姓名: \_\_\_\_\_ 會員編號: \_\_\_\_\_

馬名: \_\_\_\_\_ 馬匹編號: \_\_\_\_\_

放草日期: \_\_\_\_\_ 放草時間: \_\_\_\_\_

### 注意事項:

馬匹認養人／馬主須同意下列條件，本會方為其提供馬匹放草服務：

1. 臨時預約馬匹放草服務可最多七天前透過行政辦事處辦理。放草服務或可毋須預約，惟須視乎放草場地的使用情況而定。
2. 取消預約須於放草時間 24 小時前經行政辦事處辦理，否則須支付馬匹放草的一般收費。
3. 馬匹放草服務逢星期二至五下午 2 時半至 5 時半提供，休息日除外。
4. 收費詳情請參閱雙魚河馬術中心服務及收費，資料已張貼於告示板上，並可向行政辦事處索閱。每次放草的費用將誌進會員賬戶內。
5. 放草時可要求本會員工提供協助與監督，惟須支付額外費用，詳情請參閱雙魚河馬術中心服務及收費。每次放草的額外費用將誌進會員賬戶內。
6. 不論是否因本會、其僱員工或其他人士的疏忽導致，本會及其僱員概不會就任何馬匹於放草時因任何方式引致的任何損失、損毀、受傷或馬匹的疾病或死亡負責，本會或其僱員亦不會因其任何行為或疏忽，而導致其須為該行為或疏忽引致的損毀或其他事項的任何法律訴訟負責。
7. 倘任何人士、公司或企業因本會提供的放草服務或其後果而提出索償，馬匹認養人謹此免除本會及其每位僱員一切有關索償的成本、費用與賠償的責任。
8. 本會可不時發通告修訂上述條件，而該等修訂將構成此等條件的一部分。
9. 所有馬匹前往放草場地時須正確配戴馬籠頭。

本人 \_\_\_\_\_ (會員姓名) 謹此同意上述放草條件

簽署

日期

在向本會提供本表格內的個人資料之前，請先細閱有關個人資料(私隱)條例的通告，當中已述明限制本會使用有關資料的規定。該通告可見於交表櫃台和/或 [http://www.hkjc.com/chinese/corporate/corp\\_privacy.asp](http://www.hkjc.com/chinese/corporate/corp_privacy.asp)